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    Poznań, 3 lutego 2019 r. 

 
 

INTERPELACJA  

 

 
Dotyczy: Realizacji projektu „Rewitalizacja Fortu Ia – otwarcie ruchu turystycznego” w ramach  

 PBO 2017. 

 

 

Szanowny Panie Prezydencie. 

 

W ramach Poznańskiego Budżetu Obywatelskiego 2017 zwyciężył projekt rejonowy  

pn. „Rewitalizacja Fortu Ia – otwarcie ruchu turystycznego”. W związku z docierającymi do mnie 

sygnałami o trudnościach z wydatkowaniem środków na cele związane z realizacją w/w projektu 

proszę o odpowiedź na poniższe pytania: 

 

1) Kto realizuje / będzie realizował ostatecznie projekt? 

2) Czy środki finansowe zdobyte w ramach PBO na realizację zadania zostały już wykorzystane 

(w jakiej części i na jaki cel)? 

3) Jaki jest harmonogram dalszych prac na Forcie Ia w związku z wydatkowaniem środków 

pozyskanych w PBO? 

4) Z czego wynikają opóźnienia w realizacji projektu? Projekt wygrał w edycji 2017, a rozpoczął 

się obecnie rok 2019. 

5) W jaki sposób będą wydatkowane środki na „utrzymanie” obiektu w najbliższych latach? 

Zgodnie z regulaminem PBO Miasto zabezpiecza środki na utrzymanie obiektu w kolejnych 

latach (co było również deklarowane we wniosku na etapie jego składania w PBO). 

 

         Z poważaniem, 

 

     (-)  Łukasz Kapustka 

 

               Radny Miasta Poznania 


